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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:3209 Befordringskravet för post

Befordringskravet på post förändrades 2018 till att 95 procent av alla 
förstaklassbrev ska komma fram inom två dagar. Detta skedde efter att 
postutredningen Som ett brev på posten slutlevererats.

Under våren skickade regeringen ut ett förslag om förändring i 
befordringskravet där man skriver följande: ”Promemorians förslag: Kravet på 
befordringstid ska ändras på så sätt att minst 85 procent av de inrikes brev som 
lämnas in för tvådagarsbefordran ska ha delats ut inom två arbetsdagar, oavsett 
var i landet breven har lämnats in. Minst 97 procent av breven ska ha delats ut 
inom fyra påföljande arbetsdagar. Ändringarna bör träda i kraft så snart som 
möjligt.”

Förslaget har fått mycket kritik från flera organisationer och företag samt även 
statliga PTS och Försvarsmakten. 

Det skickas allt mindre post i Sverige, och fler och fler får tillgång till digitala 
alternativ. Dock är det olyckligt att genomföra en förändring i 
befordringskravet innan den av regeringen tillsatta 
Postfinansieringsutredningen är klar i januari 2023. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman blir därför: 

 

Är statsrådet beredd att ändra i befordringskravet innan 
Postfinansieringsutredningen är klar i januari 2023? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-15
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


